
 

 

 
 
 

 

Skolebestyrelsesmøde Rækker Mølle Skolen 
Tirsdag d. 07. Maj 2024, kl. 17.00 – 19.00 
Mødeleder: Nina 
Referent: Charlotte 
 
Deltagere: Dorete Mostrup, Simon Villumsen, Nina Hansen, Jan Vennevold, Trine Vils, Charlotte Andersen, Christian Salmansen, Henrik 
Olesen, Ditte Christiansen 
 
Afbud: Lone Holmgaard, Carsten Dahl 
 

Punkt Resume Referat Beslutning 
1. Trivselsråd •  Alexander deltog ikke på mødet. 

Trivselsrådet har haft et godt madsalg. 

 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
2. Meddelelser: 
- Formand 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- Personale 
 

 
F:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

P: 
 

 
F:  
I Lones fravær, kunne Nina orientere om 
flg.: 
• Velkommen til Didde. 

 
• Lone har været til møde i 

forretningsudvalget (formøde til 
Folkeskolernes samråd). På mødet blev 
der drøftet: 
1. Vold, elev mod elev. Hvordan 

forebygges og håndteres dette? 
 
 

2. Situationen på Stauning skole, hvor 
de hæfter for en fratrædelsesordning. 
Der lægges op til, at de økonomiske 
konsekvenser for den enkelte skole 
kan gøres solidariske på den ene eller 
anden måde. 

3. Valg til forretningsrådet. Lone og en 
rep. fra Videbæk skole stopper. To 
nye skal vælges. 
Er der rep. fra vores bestyrelse som 
har lyst? 
 

• Lone har forslået, at der på næste 
møde drøftes, hvordan de forskellige 
skoler arbejder med digital dannelse 
i forhold til ministeriets anbefalinger. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
 
 
 
 
 
 
 
- Skoleleder 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
S: Polsk Skole- Svar fra BH  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

P: TV og HO orienterede om, hvordan der 
løftes i flok, når der er udfordringer i 
personalegruppen. Alle hjælper til. 
Dejligt at samtaler, kursus, skolefest er godt 
overstået. 
Der blev orienteret kort om kurset Fra 
teknologi til didaktik. 
 
 
S: Christian orienterede om: 

• Polsk skole starter her på Rækker 
Mølle skolen efter sommerferien. 
De skal gå i skole om lørdagen, hvor 
der bliver ansat en polsk lærer. 
Børnene skal tilbydes 
modersmålsundervisning. Der er 
tilmeldt 10-15 polske børn. 

• Børnehavens bestyrelses har sagt ja 
tak til en sammenlægning af de to 
bestyrelser. Christian arbejder videre 
med dette. 

• Mandag d. 17. juni tager hele Række 
Mølle skolen på udflugt til 
Naturkraft i Ringkøbing. 

• Der arbejdes på fagfordeling, 
kalender mm til kommende skoleår. 

• Christian har søgt om midler til at 
købe en Laser Cutter. Han afventer 
svar. 

• Christian spurgte til proceduren for 
datoer til bestyrelsesmøder i det 
kommende skoleår. 
Christian laver et udkast. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- SFO 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- Andre 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SFO: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
A: 

 
• Christian spurgte til proceduren for 

afslutningsfest for 6. kl.  
Vi gør ”som vi plejer” med 
sandwich, sodavand, is og kaffe/te. 
Christian bestiller sandwich og is.  
TH bestiller drikkevarer og stiller 
stole op. 
Dorethe og Didde laver kaffe og 
tænder bål. (De mødes 17.30) 

 
 

 
 
 
SFO:  
Iflg. CA er Katrine er kommet godt i gang i 
Smuthullet. 
 
I Smuthullet har vi travlt med 
cirkusforestillingen. Det er en god proces for 
alle. Vi glæder os meget til forestillingen. 
 
Ellers er der fokus på overgangsarbejdet 
med de kommende 0.kl’ børn. De har været 
på besøg til generalprøven og kommer på 
besøg i starten af juni. 
 
 
A:  
Jan orienterede om møde i det nye 
vuggestue-udvalg. Her var Jens Jacob 
Østergaard inviteret. 

Vi gør ”som vi plejer” med 
sandwich, sodavand, is og 
kaffe/te. 
Christian bestiller sandwich og 
is.  
TH bestiller drikkevarer og 
stiller stole op. 
Dorethe og Didde laver kaffe 
og tænder bål. (De mødes 
17.30) 
 

 
 
 
 
 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
Der er et ønske om at invitere Børne- og 
familieudvalget til møde i Lærkereden, 
gerne inden sommerferien, med henblik på, 
at få en forklaring på hvorfor vuggestuen 
blev afvist. 
 

3. Siden sidst •  • Iflg HO har Skolebandet holdt koncert 
for en lille gruppe fra børnehaven, 0. kl 
og 1. kl. Det var en god minikoncert. 

• Iflg. HO har Musikskolen tilbudt et 
forløb, hvor de underviser i 
blæseinstrumenter. 
 
 
 

 

4. Årsberetning   
 

• Sendt med som vedhæftet. Skal læses 

til mødet.
Årsberetning 

2024.docx  
 

Årsberetningen blev drøftet. Flot arbejde, 
Lone! 

 

 

Lone tilretter årsberetningen. 

5. Lærens dag • Lærernes dag /medarbejdernes 
dag.  Se mere om visionen bag: 
Lærerens Dag 2023 | Oxfam 
Danmark.  

 

Vi drøftede kort medarbejdernes dag. 
Tidligere har skolebestyrelsen sørget for 
rundstykker og flag til medarbejderne. 
 
Vi vil gerne involvere trivselsrådet og være 
nysgerrig på, hvordan de synes, vi kan fejre 
medarbejdernes dag. 
 

Vi vil gerne involvere 
trivselsrådet og være nysgerrig 
på, hvordan de synes, vi kan 
fejre medarbejdernes dag. 
 
Christian drøfter det med 
Karen. 

https://oxfam.dk/kampagner/laererens-dag
https://oxfam.dk/kampagner/laererens-dag


 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
6. Næste skoleår 

 

• Forældremøder- Hvordan gør vi det? Vi drøftede, hvordan vi kan holde 
forældremøder på Rækker Mølle skolen. 
En mulighed kunne være at starte med et 
fællesmøde og efterfølgende holde 
forældremøde i de forskellige klasser.  
Eller starte med forældremøde i 
indskolingsklasserne, så et fællesmøde for 
alle, for at slutte med forældremøde i 
mellemtrins klasserne. Kan vi finde en 
form der passer? 
Der var enighed om, at det vil være godt 
med et fællesmøde, hvor der er mulighed 
for en kort præsentation af personalet og 
for at informere om vigtige emner fx 
ordblindeindsatsen. 
 
Christian arbejder videre med ny møde 
form. 
 

 

7. Revidering af principper 
 

• Påklædning – er der et behov? Vi havde en god drøftelse, men finder ikke 
behov for at lave et princip. 
 

Vi havde en god drøftelse, men 
finder ikke behov for at lave et 
princip. 
 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
8. Feedback på hjemmesiden 

 

• Gennemlæs hjemmesiden inden 
mødet og se om der er rettelse eller 
ønsker til forandring  
 

Der var enighed om at hjemmesiden trænger 
til nye billeder. Dog er der viden om, at 
GDPR kan gøre det vanskeligt. 
 
Christian drøfter det med Pia. 
 
Charlotte har rettelser under SFO og til 
brugertilfredhedsundersøgelsen på forsiden, 
hun sender rettelserne til Pia. 
 
 

Der var enighed om at 
hjemmesiden trænger til nye 
billeder. Dog er der viden om, 
at GDPR kan gøre det 
vanskeligt. 
 
Christian drøfter det med Pia. 
 
Charlotte har rettelser under 
SFO og til 
brugertilfredhedsundersøgelsen 
på forsiden, hun sender 
rettelserne til Pia. 
 

9. Digital dannelse • Nyt fast punkt i år 
• Evaluering af deling af links i 

forhold til digital dannelse 
 

Vi drøftede vores fokus på digital-dannelse. 
Der er enighed om, at dette fokus er vigtigt. 
 
Drukner forældrene i information på Aula? 
 
 

 

10. • SFO – MIB. Til sendes senere 
 

• Charlotte orienterede kort om Mål og 
indholdsbeskrivelsen (MIB) 
Den blev godkendt. 
 

Den blev godkendt. 
 

11. 
Punkter til kommende møder 

•  • Forskudte valg til skolebestyrelsen. 
• Lave princip omkring overgange.  
• Forældresamarbejde/øget 

forældreinvolvering. 
• Princip for Aula 
• (Hvordan) Kan vi sikre større 

forældredeltagelse til 
forældremøderne? 

 

 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
12. Eventuelt    
    

 
Næste bestyrelsesmøde: Tirsdag d. 11. juni 2024 kl. 17.00 – 18.00, herefter ”sommer afslutning” med mad og hygge. 
 
Afbud til: 
 

Afbud fra:  
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